
      Zápis ze 4.veřejného zasedání OZ obce Levínská Olešnice 
                             konaného dne 21. 9.  2007 
 
Místo konání :  KD Žďár 
Program : dle pozvánek 
Přítomni: pp. A.Lízr, V.Pospíšilová, T.Martinek, P.Sucharda, S.Lukeš 
 
1. Zasedání zahájil starosta obce. Je  71% účast členů OZ, tudíž je usnášeníschopné. 
    Zapisovatelka: Crhová J. 
    Ověřovatelé zápisu: p.T.Martinek, L.Nováček 
    Komise pro usnesení: p. S.Lukeš, P.Sucharda, St.Votoček ml. 
 
    Bylo hlasováno o složení komise - všichni členové OZ hlasovali pro navržené kandidáty. 
 
   Kontrola usnesení ze zasedání zastupitelstva ze dne 27.6.2007 
   bod 1. - 4. schváleno bez výhrad 
          5. podáno v řádném termínu 
          6. ve stádiu stavební povolení - nabití právní moci 
          7. - 8.  žádost podána v termínu navrženém pozemkovým fondem - výsledek není znám 
          9. schváleno 
         10. Majitelce zaslán dopis - čekáme na termín schůzky 
         11. v jednání 
 
2. Zpráva o činnosti od minulého zasedání 
- schválení výsledku hospodaření 
OZ - schází se pravidelně každý druhý týden. 
- přípravuje se projekt veřejného osvětlení v Lev. Olešnici 
  organizuje SOLK - součástí dotace - úprava veřejného prostranství- před a na hřbitově 
  projekt rozšíření od kostela ke hřbitovu a k místu plánované zástavby dle ÚP 
  předpokládaná částka 584 tisíc Kč 
- rekonstrukce veřejného rozhlasu 
  využití stávajících rozvodů veřejného osvětlení, bezdrátový rozhlas, měl by sloužit obci 
Lev. 
  Olešnice i Žďár, možnost domovního rozhlasu, předpokládaná částka 319 tisíc Kč. 
- půdní vestavba KD Žďár 
- úpravy a opravy obecních bytů 
- projekt na akumulaci vody a typování vhodné trasy pro přívod vody do Žďáru. V příštím    
   týdnu 25.9. dojde ve firmě IKA Hradec Králové ke schůzce, kde by se mělo domluvit  
   přesné umístění nádrže k akumulaci vody. 
- proběhla sumarizace připomínek k ÚP na MěÚ v Jilemnici 
- změna rozpočtu z důvodů kalamity Kiril v obecních lesích 
 
3. Rozpočtová změna č.1 
- rozpočtová změna byla řádně vyvěšena v daném termínu  
  s rozpočtovou změnou seznámila p.Pospíšilová 
  K rozpočtové změně nebyly připomínky. 
  Proběhlo hlasování o rozpočtové změně - schváleno všemi hlasy 
 
 



 
4. Různé 
    Byl schválen příspěvek  pro Svaz invalidů v částce 1.500,- Kč 
 
5. Diskuze 
    p. Votoček ml. - do jaké míry měly být opraveny lesní cesty po kalamitě 
                   
    odpověď - pan starosta - cesty byly alespoň částečně upraveny, čeká se na firmu,dojde 
                                            k dalším úpravám 
                                
                             - k jakým účelům se bude využívat rozhlas, zda to bude přínosné 
     odpověď - pan starosta - rozhlas bude hlavně pro informaci občanů 
                                           - varování občanů při živelných pohromách 
 
   Ing. Jiřiště - zda nebyla smlouva s firmou, která zpracovávala kalamitu o opravení cest  
                       rozbitých po těžbě   
      odpověď - pan starosta - taková smlouva nebyla 
                     - u „ dálnice“ dát svodnice 
 
   p.Paulů - pod Dytrychovými - nachází se hodně vody v místech, kde vede místní vodovod 
                   pod Pavlovými - ucpané kanály - teče voda po cestě 
                   na rozcestí u Čeřovských se bortí cesta - začne se opravovat - ještě majetek PF 
                -  pan starosta dá k prozkoumání stavební komisi 
    
   pan starosta Lízr - informoval přítomné, že kontaktoval Českou poijišťovnu, aby nám 
                                 provedla nabídku k pojištění lesa před požárem a kalamitou 
 
6. Usnesení, závěr 
    p.Lukeš - seznámil s návrhem na usnesení 
                    nebyly podány žádné námitky 
    Usnesení bylo schváleno všemi hlasy. 
 
    Starosta konstatoval, že program byl vyčerpán, poděkoval za účast a zasedání ukončil. 
 
 
 
Zapsala: Crhová J. 
 
 
Ověřovatelé: Martinek, Nováček 
 
 
 
 
V Levínské Olešnici  24. 9. 2007     
 


